



Une version française suivra

WAIVER AND RELEASE OF LIABILITY

I wish to participate in CROF's Fun Run Walk taking place on Thursday, September 21, 2023 at 5:00pm ET and/or Yo-Go For RO! Yoga Event scheduled to take place on Friday, September 22, 2023 at 1:00pm ET. I agree to abide by the rules, regulations, and instructions of the event, as well as all applicable municipal and provincial laws and regulations within Canada. I understand that participating in such an event can be a potentially hazardous activity and can result in serious injury or death. I am aware of and expressly assume all risks associated with participating in this event, including, without limitation, falls and contact with other participants and objects. I assert that my participation in this event is voluntary. I attest that I am physically capable of, and have sufficiently trained for participating in this event. I acknowledge that I, and I alone, am solely responsible for my personal health and safety.

The Canadian Association of Radiation Oncology and /or the Canadian Radiation Oncology Foundation (CARO and/or CROF) will not be held responsible for any injuries for the times related to the CROF 's Fun Run Walk or Go for RO Yoga.

DÉCLARATION DE RENONCIATION ET D'EXONÉRATION DE RESPONSABILITÉ

Je souhaite participer à la Course/marche amicale pour la FCRO aura lieu le jeudi 21 septembre 2023 et 5:00pm ET et/ou à l'événement de yoga « Yo-Go pour la RO! » prévus le vendredi 22 Septembre 2022 et 1:00pm ET. J'accepte de respecter les règles, la réglementation et les directives de l'événement, ainsi que toutes les lois et les règles municipales et provinciales qui s'appliquent. Je comprends que la participation à un tel événement représente un danger potentiel et peut entraîner des blessures graves, voire le décès. Je suis conscient(e) des dangers et assume entièrement tous les risques liés à ma participation à cet événement, y compris, mais sans s'y restreindre, les chutes ainsi que les contacts avec d'autres participants et des objets. J'affirme que ma participation à cet événement est volontaire. J'atteste avoir la capacité physique et m'être suffisamment entraîné(e) pour participer à cet événement. Je reconnais que je suis personnellement et uniquement responsable de ma santé et de ma sécurité personnelle.

L'Association canadienne de radio-oncologie et la Fondation canadienne de radio-oncologie (ACRO ou FCRO) ne seront pas tenues responsables de toutes les blessures qui ont lieu pendant la Course/marche amicale pour la FCRO ou l'événement de yoga « Yo-Go pour la RO! ».